
PROTOKÓŁ nr 17/2020 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Rogoźnie odbytego w dniu 
20 maja 2020 roku o godz. 15.30 w Sali nr 20 UM. 
 
Posiedzenie Komisji otworzyła i posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Katarzyna Erenc - 
Szpek. 

Przewodnicząca stwierdziła, że na 7 członków Komisji w obradach bierze udział 6 członków Komisji. 
Komisja jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

Ponadto w obradach udział wzięli goście zgodnie z listą obecności, którą stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

Proponowany porządek obrad: 
1. Rozpoczęcie posiedzenia, przywitanie gości, sprawdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia KSSOiK. 
4. Funkcjonowanie Przedszkola Słoneczne Skrzaty w Parkowie. 
5. Projekty organizacyjne szkół.  
6. Informacje o wykonaniu budżetu gminy za rok 2019. 
7. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 
8. Wolne głosy, wnioski, komunikaty.  
9. Zakończenie posiedzenia. 

 
 
Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodnicząca komisji przedstawiła zaplanowany porządek obrad, do którego radni nie wnieśli zmian, 
jednak Pani Przewodnicząca zaproponowała wykreślenie pkt 4 ze względu na zdarzenie losowe pani 
dyrektor, pkt 6 ze względu na wydłużenie terminu składania sprawozdania finansowego oraz pkt 7 ze 
względu na brak uchwał do omówienia. 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia KSSOiK. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z KSSOiK. 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Łukasz Andrzej Zaranek 

 
Ad. 4. Projekty organizacyjne szkół. 

Temat przedstawiła pani kierownik Renata Tomaszewska. 

Arkusze organizacji 2020/2021 - szkoły 



lp placówka oddziały 
liczba 

uczniów 

średnia 
licz/ 

oddz. 

etaty przel. 
naucz. 

etaty 
adm. 

etaty 
obsł. 

1 SP 3 32  714 22,3 74,97 3 17,7 

2 SP 2 20 
22 

439 
489 22,2 50,17 1,5 9,1 

 Sp2 (op) 2 50 

3 SP Parkowo 13  213 16 28,15 1 6 

4 SP Gościejewo 9 
11 

141 
172 15,6 24,88 1 6,85 

 SP Gościejewo (op) 2 31 

5 SP Budziszewko 8 
9 

74 
95 10,5 13 1 3,48 

 SP Budziszewko (op) 1 21 

6 SP Pruśce 7 
8 

84 
109 13,6 13 1 3,35 

 SP Pruśce (op) 1 25 

  95 (91 + 4) 1792 18,8 204,17 8,5 46,48 

 

Arkusze organizacji 2020/2021 - przedszkola 

lp placówka oddziały liczba dzieci 
średnia 

licz./oddz. 
etaty przel. 

naucz. 
etaty 
adm 

etaty 
obsł. 

1 Przedszkole nr 1 5 125 25 11,08 1 10,25 

2 Przedszkole nr 2 5 125 25 10 1 10 

3 Przedszkole Parkowo 4 100 25 10,7 1 12 

  14 350 75 31,78 3 32,25 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Ad.7. Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
W tym punkcie zgłoszone zostały dwa wnioski do realizacji: 
- pierwszy wniosek radnego Zbigniewa Chudzickiego, 

Głosowano w sprawie: pana radnego Chudzickiego w sprawie wymalowania pasów przy bloku 59 
na ul. Kościuszki do szczytu bloku 51 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław 
Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 
 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Andrzej Zaranek 
 
- drugi wniosek radnej Longiny Kolanowskiej w sprawie wymalowania pasów na ul. Polnej przy skrę-
cie w kierunku ul. Fabrycznej oraz na ul. Prusa przy skręcie w kierunku ul. Szarych Szeregów i ul. Fa-
brycznej. 
 
Ad. 8. Zakończenie. 
Posiedzenie komisji zostało zakończone o godz. 17:30, protokołowała Anna Mazur. 
 


